
Katnzyna Zarqbska

Radna Rady Miasta Wloclawek

Woclawek. dnia 25 czerwca2024t.

Sz.P.

Krzysztof Kukucki
P r e zy de nt M iasta lYIo cI aw e k

Interpelacja

Z uwags na finalizacjE inwestycji utworzenia Plac6wki Opiekuriczo-Wychowawczej

przy uI. Lisek we Wloclawku zwracam siq z uprzejm4proSb4 o budowE chodnika oraz ScieLki

rowerowej na odcinku od ul. Wysokiej do ul. Obwodowej. W tej czqSci miasta nale?y

poprawii bezpieczehstwo w ruchu drogowym'

U prz ej mi e pro szQ P ana P r ezydenta o p o zlywn e r o zp atrzeni e p owyz sz ej pro Sby.

Z powa2aniem 
0

&ouq.w jsvput's'
Katar4)nl Zargbska

Zalacznik:.

ZdjEcie ulicy Lisek.
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